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Zusammenfassung

        
Der deutsche Gynäkologe und Geburtshelfer Carl Siegmund Franz Credé hat uns die Plazentaexpression und die Prophylaxe der Gonoblennorrhö hinterlassen. Als Direktor der geburtshilflichen Klinik der Berliner Charité gründete er dort die erste rein gynäkologische Abteilung in Europa. 1856 wurde Credé Ordinarius in Leipzig. Credé gab die ersten 42 Bände des „Archivs für Gynäkologie“ heraus. Er starb am 14. März 1892 an den Folgen eines Prostatakarzinoms.


      
        
Abstract

        
Major advances taught by the German gynaecologist and obstetrician Carl Siegmund Franz Credé were the manual expression of the placenta and the prophylaxis of the gonoblennorrhoea. Under his supervision, as head of the obstetrical department of the Berlin Charité, the first exclusively gynaecological unit was founded in Europe. In 1856, he was elected head of the Department of Obstetrics of the University of Leipzig. Credé was the editor of the first 42 volumes of “Archiv für Gynäkologie”. He died on March 14th, 1892, from prostatic carcinoma.
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